
 
Dagsorden til beboerrådsmøde d. 1. juli 2020 kl. 17.00 
 
Til stede: Astrid, Emilie, Klara, Sebastian, Jakob og Kenneth 
Afbud: Anne, Aske, Brynjálv 
Ikke svaret: Adeviye, Meinhard, Eva, Durita, Ebbe, Rani, Anne Sofie 
 

1. Formalia 
a. Valg af referent og dirigent 

i) Referent: Jakob 
ii) Dirigent: Astrid 

b. Godkendelse af dagsorden 
i) Godkendt 

c. Godkendelse af referat fra sidste beboerrådsmøde 
i) Godkendt – er uploadet til Facebooksiden 

 
2. Meddelelser 

a. Fra BBS 
i) Lisbeth og Martin holder ferie i uge 28 og 29. Thomas er indkaldt som 

vikar uge 27-29.  
ii) Kenneth overgår til at være driftsleder UHT (uden højeste tjenestetid) pr. 

1/7-2020. Der skal derfor ansættes en ny driftslederassistent til 37 timer. 
Martin vil gerne have 7 ekstra timer om ugen, mens Thomas gerne vil 
have en stilling på 30 timer. 

iii) Det går planmæssigt med vaskeriet som forventes i drift d. 7/7-2020.   
 

b. Nyt fra bestyrelsen 
i) Bestyrelsen har opsagt administrationsaftalen med fsb pr. 30/11-2020 og 

KKIK vil overtage administrationen pr. 1/12-2020.  
ii) Vi ønsker at invitere Annette til næste beboermøde hvor hun kan 

præsentere overdragelsen og fortælle om hvilken betydning det får for 
beboerne.  

iii) Bestyrelsen har haft møde med Tegnestuen Svalebæk med henblik på 
renovering af kollegiets nord- og sydfacade samt etablering af gangsti på 
nordsiden. Projektet ser ud til at blive dyrere end budgetteret, men 
bestyrelsen er i gang med at følge op på situation.  

iv) Kommunen planlægger at bygge en daginstitution på Vestre Kirkegårds 
Alle, hvor stenhuggeriet ligger i dag. Planen er, at alle bygninger tilhørende 
stenhuggeriet skal fjernes og der skal bygges en 2-etagers dagsinstitution. 
Jakob har set projektforslaget som skal i høring i kommunen i september. 
Umiddelbart er det ikke noget der vil have betydning for Solbakken, men 
vi skal nok forvente mere trafik på Vestre Kirkegårds Alle.  

 



 
3. Aktuelle sager 

a. Status på vaskeri 
i) Beboerrådet snakker med Electrolux om justering af priser og justering af 

diverse ting ifm. vaskerisystemet. Vi ønsker at beboerne kan få en 
notifikation når vasketiden er slut.  
 

b. Ny tekst og nye billeder til fsb.dk og KKIK 
i) Klara ligger udkastet op i Facebookgruppen og Jakob sørger for at sende 

det videre til KKIK. Samtidig skal priser og oversigt over faciliteterne også 
justeres.  

 
c. Planlægning af infomøde for nye beboere 

i) Datoen fastsættes til d. 24/9-2020. Vi planlægger nærmere på næste 
beboerrådsmøde.  

 
d. Sommerfest 

i) Der er stadig penge til gode fra kollegianerforeningen, så der er stadig 
mulighed for at holde en sommerfest. Planerne om sommerfest er sat på 
stand-by for nu grundet corona.  

 
4. Indkomne sager 

a. Henvendelse vedr. genåbning af beboerhuset 
i) Beboerhuset er åbnet.  

 
b. Henvendelse vedr. Kollegianersamarbejdet SAKK 

i) Beboerrådet er meget interesseret i at deltage i kollegiefællesskabet. Vi vil 
gerne mødes med formandsskabet inden mødet i september til en snak 
om et eventuelt samarbejde. Emilie svarer på mailen og inviterer til et 
uformelt møde.  

c. Henvendelse fra områdefornyelse 
i) Kenneth deltager i mødet d. 15/9-2020.  

d. Henvendelse fra filmhold 
i) Kenneth er i kontakt med filmholdet.   

 
 

5. Evt. 

a. Mikkel er fraflyttet Solbakken og er dermed ikke længere medlem af beboerrådet.  

b. BBS ønsker at justere vedligeholdelsesreglementet ift. gældende praksis.  

c. Husorden skal revideres. Dette tages op på næste beboerrådsmøde.  

d. Cykeloprydning skal igangsættes i september når alle er tilbage fra sommerferie.  



e. Beboerrådet ønsker at de små byhaver foran Solbakken bliver fjernet, da de er gået i 

stykker. Vi taler om dette på næste møde.  

f. Beboerrådet vil gerne have malet døren til cykelkælderen da den er fyldt med graffiti.  

g. Beboerrådet ønsker at få fjernet cyklerne fra græsplænen på sigt, og vil gå i dialog med 

BBS om en mulig løsning for cykelparkering.  

 

  


